
Steigen kommune

MØTEPROTOKOLL

Steigen kommunestyre

Møtested
Møtedato

Rådhuset, Leinesfiord
17.12.2014 Tid: Kl. 09:00-13:15

Til stede på møtet

Medlemmer: Asle Schrøder, Sissel Grimstad, Fred Eliassen, Hanne Aasvik, Torbjørn
Hjertø, Evy Rømo, Odd Rikard Bredal, Thor Holand, Hilde Husøy,
Kjersti Gylseth, Magne Vik, Robert Dearsley, Astri G. Valberg, Kjersti
Synnøve Olsen

Forfall: Salve Kildahl, Thomas Fjordbak Jensen, Elisabeth Hetzler
Varamedlemmer: ØysteinLaxaa, Torhild Nilsen, Kjell T. Arntsen
Fra adm. (evt. andre): Torben Marstrand, Berit Woie-Berg, Dag Robertsen, Tordis Sofie

Langseth, Roy Hanssen, Turid Markussen, Siv Johansen

Innkalling:
Merknader:
Behandlede saker:

Godkjent
Ingen
6U14

Underskrifter:
EvyRøymo
Magne Vik

Vi bekrefter med våre underskrifter atmøtebokens blad er ført i samsvar med det som ble
bestemt pâmøtet.

Evy Røymo (sign.) Magne Vik (sign.)

Rett utskrift,
Leinesfiord, 19.12.14

Servicekonsulent

Orientering: Rådmannen orienterte om økonomirapporten.

Postadresse:
Rådhuset
828I LEINESFJORD

Besøksadresse:

l.einesfiord
LEINESFJORD

Telefon: 90 97 40 19

Telefaks: 757 78810



Spørsmål fra Odd Rikard BredaUSV:

Ser i rapporten fra KS at Steigen kommune bruker mye over kommunegruppe 5 og

landsgj ennomsnittet på spesialundervisning.
1. Hva er årsaken til at dette tallet er sâhøyt?
2. Hvilke tiltak er satt inn for å redusere bruken av spesialundervisning.

Ser i rapporten fra KS at Steigen kommune ligger altfor høyLi ressursbruk på skoleskyss selv

om man tar i betraktning dagens skolestruktur.
1. Hvorfor
2. Hvilke umiddelbare tiltak blir gjort for å rette opp i dette.

Vegard Danielsen svarte.

Spørsmål fra Kj ersti Gylseth/Venste :

I disse budsjettider ser vi i stor grad på kutt og nedskjæringer. Det er også viktig for Steigen

kommune å se på inntektssiden av sin drift. I notat vedlagt kommunestyrepapirene denne gang

finner vi en oversikt over inntekter vi har fra utleie av kommunalebygg. Her ser vi at vi tar

noe ulik leie fra kommersielle leietakere. F.eks betaler de som leier i 2.etg. På Leines skole

over 1000 l<rlm2,mens Fysiogym i allhuset bare betaler 850 krlm2. Det synes urimelig at det

tas mer leie for gamle lokaler i Leines skole,- lokaler som leietakerne delvis har pusset opp

selv, enn den leien vi fär inn fra flunkende nye lokaler i sentrum.

Det er viktig at kommunen tar ut sitt potensiale når det gjelder inntekter. Spørsmålet blir da:

Hvorfor har Fysiogym en såpass rimelig leie i forhold til andre leietakere? Når kan
denne leieavtalen reforhandles?

I tillegg ser vi fra notatet fra PUD at vi ikke får momskompensasjon for de lokalene som leies

ut kommersielt.

Ilvor mye mister vi i momskompensasjon i investeringer og drift for de utleide lokalene i
allhuset?

Tordis Sofie Langseth og Torbjørn lljertø svarte.
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6U14
BUDSJETT 2015

Innstilling:
Kommunestyret vedtar det framlagte budsjettforslaget for 2015. Det anvendes høyeste lovlige
skattøre for 2015.

Behandling:

Driftsbudsjett:
Forslag fra Steigen Pensjonistparti:
<<Pensjonistpartiets motforslag: Nedleggelse av Nordfold skole, for å opprettholde tilbudene i
helse- og omsorg>.

Forslag fra Steigen FrP:
<Steigen FrP støtter FAUs felles uttalelse hvor FAU krever følgende: <Vi krever at

kommunestyret forkaster alle alternativ til kutt i kultur og oppvekstavdelingen slik de er

presentert. Kommunestyret bør ffi satt i gang en langsiktig strategisk plan knyttet til
Steigenskolens kvalitet og økonomiske rarìmer.) Støtter også forslaget om å opprette et felles

FAU for alle skolene/bamehagene i Steigen kommune.>>

Forslag fra Rødt Steigen:
<<Rødt Steigen ønsker ikke å bidra til ytterligere reduksjoner i kommunale tjenester og tilbud.
Rødt Steigen foreslår å vedta alt. 1 for oppvekst, men tar ut kuttene i:

o Flersprfüligundervisning
o Kulturskole
o Utvidet åpning i barnehagene
o Morgen og sommer SFO

Vi stryker alle forslag til kutt i helse- og omsorg.
Budsjettet salderes ved bruk av disposisjonsfond og premieawik.>

Forslag fra Asle Schrøder:

Red.utg./Økte innt.: Økte utgifter:

Regnefeil skole, 5/12:
Øktrcmrnetilskudd:
Økt skatteanslag:
Øktutbytte fra Nord-Salten kraft:
Reduksj on av formannskap :

Omlegging, mer hjemmebasert omsorg, 6 I 12:

Skole : 5112

0,517
1,960
0,220
0,700
0,040

0,900
0,500
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Utvidet åpning i barnehagene:
SFO:
Kulturskola:
Sykehjemsplassene post 3 33

Utvidet åpning i barnehagene:
SFO:
Kulturskola:
Sykehjemsplassene post 333 :

0,196
0,100
0,100
0,200

Netto endringer: 4,827 - 0,720:4,117

Forslag fra AP/SP til endringer i Asle Schrøders forslag til budsjett 2015:

Red. utg./Økte innt.: Økte utg.:

Regnefeil skole 5/12: 0,517
Øktrammetilskudd: 1,960
Økt skatteanslag: 0,220
Økt utbytte fra Nord-Salten Kraft: 0,700
Reduksjon av formannskap: 0.040
Omlegging, mer hjemmebasert omsorg, 6112: 0,450
Skole ,5112: 0,250
Premieawik: 0,700

0,196
0,100
0,100
0,200

4.837 0.720

Netto endringer: 4,827 - 0,720: 4,117

Forslag fra Odd-Rikard Bredal:
<Steigen SV mener det er helt nødvendig å levere et budsjett i balanse. Vi legger derfor fram
Asle Schrøder fra Senterpartiet sitt forslag.>

Investerin gsbuds j ett :

Forslag fra Thor lloland:
<Jeg foreslãrr ätapunktene vedr. stedsutvikling Leinesfiord ut av investeringsbudsjettet.>

Vedtak:

Driftsbudsjett:
Et forslag fra FrP om å stemme punkwis ble nedstemt.
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Forslag fra Steigen Pensjonistparti falt med 15 mot 2 stemmer.

Forslag fra Steigen FrP falt med 16 mot 1 stemme.

Forslag fra Rødt Steigen falt med 16 mot 1 stemme.

Ved alternativ votering mellom AP/SPs forslag til endringer i budsjett og forslag Fra Odd

Rikard Bredal, ble endringsforslaget fra AP/SP vedtatt med 12 mot 5 stemmer.

Vedtaket lyder da slik:

Red. utg./Økte innt.: Økteatg.:

Regnefeil skole 5/12: 0,517
Øktramnetilskudd: 1,960
Økt skatteanslag: 0,220
Økt utbytte fra Nord-Salten Kraft: 0,700
Reduksjon av formannskap: 0.040
Omlegging, mer hjemmebasert omsorg, 6/72: 0,450
Skole ,5112 0,250
Premieawik: 0,700

Utvidet åpning i barnehagene:
SFO:
Kulturskola:
Sykehjemsplassene post 33 3 :

Jordmortienesten:

0,196
0,100
0,100
0,200
0.124

4.837 0.720

Netto endringer: 4,827 - 0,729: 4,177

fnvesteringsbudsj ett:
Forslag fra Thor Holand falt med 14 mot 3 stemmer.

Det ble enstemmig vedtatt ã overføre ikke sluttførte prosjekter i investeringsbudsjettet fra
2074 tL|2015.

Det ble enstemmig vedtatt et låneopptak på ircrtll43,2 mill kr. i2015.

Hele drifts- og investeringsbudsjettet ble så enstemmig vedtatt, med de endringer som ble
vedtatt imøtet.

Møtet hevet.
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